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ZÁPISNICA 

z 9. riadneho zasadnutia AS TU 

15. apríla 2019 o 10.00 h 

Aula Pazmaneum (Univerzitné námestie č. 1, Trnava). 
 

Prítomní: Mgr. Martin Brestovanský, PhD., Mgr. Tomáš Godiš, PhD., doc. PhDr. Juraj 

Hladký, PhD., doc. RNDr. Dušan Holý, CSc., PhDr. Andrej Závodný, PhD., Mgr. et Mgr. Jana 

Blusková, Bc. Romana Podmaníková, doc. PhDr. Ondrej Botek, PhD., doc. PhDr. Mgr. Patrícia 

Dobríková, PhD. et PhD., PhDr. Kristína Grendová, PhD., Mgr. Michaela Hromková, PhD., 

Barbora Bilková, Mgr. Barbora Rajnáková, doc. JUDr. Mgr. Martina Gajdošová, PhD., doc. 

JUDr. Monika Jurčová, PhD., doc. JUDr. Miriam Laclavíková, PhD., doc. JUDr. Marianna 

Novotná, PhD., doc. JUDr. Peter Varga, PhD., Mgr. Denis Bede, JUDr. Milan Hlušák, JUDr. 

Dominika Kučerová, Mgr. et Mgr. Lukáš Jeník, PhD., doc. ThDr. Jozef Kyselica, PhD., 

Katarína Kalamenová, Mgr. Katarína Koleničová, Bc. Simona Bagalová, prof. PhDr. Ivan 

Gerát, PhD., Mgr. Katarína Karabová, PhD., PhDr. Pavol Krištof, PhD., doc. PhDr. Peter 

Rusnák, PhD., PhDr. Peter Žitný, PhD., Dominika Monika Koritková, Zuzana Morongová, 

Patrícia Šuhajdová, PhDr. Henrieta Žažová, PhD. 

 

Ospravedlnení: Bc. Katarína Olejárová, prof. ThDr. Ladislav Csontos SJ, PhD., Mgr. 

Veronika Schmidtová 

 

Hostia: prof. doc. JUDr. Marek Šmid, PhD., rektor TU, doc. Ing. Viera Peterková, PhD., 

prorektorka TU, doc. ThDr. PaedDr. Šimon Marinčák, PhD., prorektor TU, Ing. Milan 

Hornáček, kvestor TU, PhDr. Adriana Krupová, riaditeľka kancelárie rektora TU.  

 

Program: 

1. Otvorenie. Kooptácia nového člena AS TU.  

2. Kontrola uznesení AS TU. 

3. Voľba kandidáta na funkciu rektora TU na obdobie 2019 - 2023. 

4. Návrh rozpočtu TU na rok 2019. 

5. Návrh Štipendijného poriadku TU. 

6. Návrh Kritérií na pridelenie ubytovania študentov TU. 

7. Schválenie návrhu na odvolanie členov Vedeckej rady TU a návrhu na vymenovanie člena 

Vedeckej rady TU. 

8. Voľba zástupcu AS TU v RVŠ na nové funkčné obdobie RVŠ.  

9. Rozličné. 

 

 

Bod 1 – Otvorenie 

 

 Deviate riadne zasadnutie Akademického senátu Trnavskej univerzity v Trnave (ďalej 

len „AS TU“) otvorila Mgr. Katarína Karabová, PhD. (ďalej len „predsedníčka AS TU“). 

Privítala prítomných hostí a informovala o členoch AS TU, ktorí v súlade s § 10 ods. 7 

Rokovacieho poriadku AS TU ospravedlnili svoju neúčasť na zasadnutí.  

 Informovala, že dňa 5. 4. 2019 jej bol doručený list dr. Hodásovej z PdF TU, ktorým sa 

vzdala funkcie členky AS TU. V tejto súvislosti bol predsedom AS PdF TU, doc. Hladkým na 

uvoľnené miesto navrhnutý Mgr. Tomáš Godiš, PhD., ktorý v rámci volieb do AS TU figuroval 

ako náhradník z radov zamestnancov PdF TU. Následne predsedníčka AS TU kooptovala 

nového člena AS TU.  

 Na základe kontroly prezenčnej listiny skonštatovala uznášaniaschopnosť AS TU, ktorý 

pristúpil k voľbe svojich pracovných orgánov. AS TU prijal nasledovné uznesenia: 
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Uznesenie AS TU 9R-1/15042019 

AS TU ustanovuje za predsedu volebnej komisie 9. riadneho zasadnutia AS TU doc. Ondreja 

Boteka a za členov volebnej komisie, ktorí budú zároveň pôsobiť ako skrutátori 9. riadneho 

zasadnutia AS TU za zamestnaneckú časť dr. Andreja Závodného a za študentskú časť dr. 

Dominiku Kučerovú.     

              

Hlasovanie:   

Prítomní:     36     

za:         35             

proti:            0       

zdržal sa:      1 

Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo schválené potrebnou väčšinou hlasov. 

 

Uznesenie AS TU 9R-2/15042019 

AS TU schvaľuje za predsedu návrhovej komisie 9. riadneho zasadnutia AS TU doc. Mariannu 

Novotnú a za členov návrhovej komisie za zamestnaneckú časť dr. Pavla Krištofa a za 

študentskú časť Katarínu Kalamenovú.  

  

Hlasovanie: 

Prítomní:     36     

za:         33               

proti:            0       

zdržal sa:      3 

Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo schválené potrebnou väčšinou hlasov. 

 

Uznesenie AS TU 9R-3/15042019 

AS TU schvaľuje za overovateľov zápisnice z 9. riadneho zasadnutia AS TU za zamestnaneckú 

časť dr. Michaelu Hromkovú a za študentskú časť Mgr. Janu Bluskovú.                             

 

Hlasovanie: 

Prítomní:     36     

za:         35               

proti:            0       

zdržal sa:      1 

Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo schválené potrebnou väčšinou hlasov. 

 

 AS TU následne prešiel k schvaľovaniu programu 9. riadneho zasadnutia AS TU. 

Predsedníčka AS TU objasnila, že po konsenzuálnej dohode v rámci Predsedníctva AS TU bola 

realizovaná zmena v programe zasadnutia, ktorý bol členom AS TU zaslaný prvotne. Zmena sa 

týkala bodu č. 8: Voľba kandidáta na funkciu rektora TU na obdobie 2019 - 2023, ktorý sa 

presunul na začiatok rokovania ako tretí bod programu. Ako uviedla, k upravenému návrhu 

programu jej nebol doručený žiaden pozmeňujúci návrh, preto AS TU pristúpil k hlasovaniu a 

prijal uznesenie: 

 

Uznesenie AS TU 9R-4/15042019 

AS TU schvaľuje program 8. riadneho zasadnutia v predloženom znení: 

1. Otvorenie. Kooptácia nového člena AS TU.  

2. Kontrola uznesení AS TU. 

3. Voľba kandidáta na funkciu rektora TU na obdobie 2019 - 2023. 

4. Návrh rozpočtu TU na rok 2019. 

5. Návrh Štipendijného poriadku TU. 

6. Návrh Kritérií na pridelenie ubytovania študentov TU. 
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7. Schválenie návrhu na odvolanie členov Vedeckej rady TU a návrhu na vymenovanie člena 

Vedeckej rady TU. 

8. Voľba zástupcu AS TU v RVŠ na nové funkčné obdobie RVŠ.  

9. Rozličné. 

 

Hlasovanie:   

Prítomní:     36     

za:         33               

proti:            0       

zdržal sa:      3 

Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo schválené potrebnou väčšinou hlasov.  

 

 

Bod 2 – Kontrola uznesení AS TU 

 

Predsedníčka AS TU konštatovala, že neboli prijaté žiadne uznesenia, ktoré by bolo 

potrebné kontrolovať.  

 

 

Bod 3 – Voľba kandidáta na funkciu rektora TU na obdobie 2019 - 2023 

 

  Predsedníčka AS TU požiadala v súlade s čl. 4 ods. 2 Postupu voľby kandidáta na 

funkciu rektora TU  predsedu volebnej komisie, doc. JUDr. Petra Vargu, PhD. (ďalej len 

„predseda VK“), aby podal správu o výsledkoch overenia návrhov kandidátov na rektora 

volebnou komisiou.  

  Predseda VK oboznámil prítomných členov AS TU a  členov akademickej obce 

s organizáciou voľby kandidáta na funkciu rektora a následne s návrhmi na kandidáta na 

funkciu rektora a závermi volebnej komisie, ktorá zasadala dňa 29. 3. 2019.  

  Predseda VK uviedol, že volebná komisia obdržala do 29. 3. 2019 celkovo 5 návrhov, 

z toho 4 návrhy boli na prof. PaedDr. Reného Bílika, CSc., súčasného dekana PdF TU a 1 návrh 

bol predložený na prof. PhDr. Vladimíra Rábika, PhD., súčasného prorektora pre vedeckú 

a umeleckú činnosť TU. Ako ďalej informoval, volebná komisia návrhy preskúmala a dospela 

k záveru, že všetky návrhy sú spôsobilé, aby o nich AS TU rozhodoval.  

  Predsedníčka AS TU informovala, že podľa čl. 4 ods. 4 Postupu voľby AS TU sa môže 

uzniesť na dĺžke vystúpenia kandidáta. AS TU hlasovaním prijalo nasledovné uznesenie: 
 

Uznesenie AS TU 9R-5/15042019 

AS TU schvaľuje dĺžku vystúpenia jednotlivých kandidátov na funkciu rektora Trnavskej 

univerzity v Trnave najviac v rozsahu 15 minút. Uchádzači vystúpia v abecednom poradí. 
 

Hlasovanie: 

Prítomní:     37     

za:         37               

proti:            0       

zdržal sa:      0 

Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené. 
 

       Predsedníčka AS TU vyzvala prvého uchádzača o kandidatúru, aby predniesol 

prezentáciu svojho programu a vo vymedzenom časovom limite oboznámil prítomných so 

svojimi víziami ďalšieho možného fungovania Trnavskej univerzity v Trnave a rozvoja jej 

vzťahov s inými inštitúciami.  
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 Prof. Bílik v priebehu vymedzeného času zdôvodnil svoje rozhodnutie kandidovať na 

funkciu rektora TU a oboznámil so svojím pohľadom a predstavou ďalšieho fungovania 

univerzity v podmienkach vysokého školstva na Slovensku.  

Následne predsedníčka AS TU otvorila diskusiu a poučila členov AS TU a akademickej 

obce o ich práve klásť v diskusii kandidátovi otázky, pričom odzneli nasledovné otázky: 

˗ doc. Botek – aká je predstava využitia budovy Adalbertinum, ktorú má univerzita vo 

vlastníctve po jej realizovanej rekonštrukcii? 

˗ Barbora Bilková – podstatnú časť príjmov univerzity tvoria výsledky vedy a výskumu, 

v oblasti štúdia ošetrovateľstva nepociťuje možnosti výskumu, znamená to, že by mohol byť 

program ako taký ohrozený?  

˗ doc. Jurčová – v súčasnom stave vysokého školstva by humanitná orientácia univerzity 

mohla znamenať ohrozené postavenie univerzity, uvažoval v rámci rozvoja zamyslieť sa nad 

založením fakulty nehumanitného charakteru? 

˗ doc. Rusnák – akú vidí perspektívu v súčasnej zmene legislatívy, plánovanom sieťovaní 

univerzít a vytváraní konzorcií? 

Po zodpovedaní otázok zo strany členov AS TU, ktorí sa do diskusie zapojili, 

predsedníčka AS TU diskusiu ukončila. 
Predsedníčka AS TU následne vyzvala druhého uchádzača o kandidatúru, aby 

predniesol prezentáciu svojho programu a vo vymedzenom časovom limite oboznámil 

prítomných so svojimi víziami ďalšieho možného fungovania Trnavskej univerzity v Trnave 

a rozvoja jej vzťahov s inými inštitúciami. 

 Prof. Rábik počas vymedzeného času oboznámil prítomných s dôvodmi svojho 

rozhodnutia kandidovať na funkciu rektora TU a predstavil svoj pohľad a predstavu na ďalšie 

fungovania univerzity v podmienkach vysokého školstva na Slovensku.  

Tak ako v prípade predošlého kandidáta predsedníčka AS TU otvorila diskusiu 

a poučila členov AS TU a akademickej obce o ich práve klásť v diskusii kandidátovi otázky, 

pričom odzneli nasledovné otázky: 

− doc. Peterková – v prejave nastolená otázka spoločných finančných zdrojov – aká je 

predstava fungovania? 

− doc. Laclavíková – možnosti nastavenia solidarity a tvorby rezerv finančných prostriedkov 

jednotlivých súčastí a univerzity ako celku; 

− doc. Jurčová – 2 veci, ktoré by chcel zmeniť a 2, ktoré by chcel ponechať z predošlého 

spôsobu vedenia univerzity, ktorého je súčasťou 4. rok; 

− doc. Hladký – v prejave spomenutá diverzifikácia finančných zdrojov, rozvoj vedy 

a výskumu, nefunkčnosť poskytovaných služieb na univerzity – ako podporoval rozvoj vedy 

a výskumu a lepšie fungovanie služieb zo svojej pozície prorektora počas svojho pôsobenia? 

− dr. Závodný – investičný zámer - budova STU – či podporí záujem univerzity o odpredaj 

budovy aj za neadekvátnych podmienok predávajúcej inštitúcie; 

− doc. Botek – aká je predstava využitia budovy Adalbertinum, ktorú má univerzita vo 

vlastníctve po jej realizovanej rekonštrukcii? 

− doc. Kováčik (PdF TU) – podmienky pre prácu experimentálneho charakteru a ich rozvoj, 

využitie budovy na Paulínskej ulici; 

Po zodpovedaní otázok zo strany členov AS TU, ktorí sa do diskusie zapojili, 

predsedníčka AS TU diskusiu ukončila. Následne pokračovala spoločná diskusia uchádzačov, 

ktorí odpovedali v abecednom poradí. V rámci otvorenej diskusie boli kandidátom položené 

nasledovné otázky: 

− doc. Marek (FF TU) – otázka na prof. Bílika - vízia fungovania univerzity, miera solidarity 

a jej fungovanie; 

− doc. Varga – najsilnejšie stránky kandidátov a dôvod, prečo by mali byť zvolení za rektora; 

− doc. Švecová (PF TU) – podpora základného výskumu histórie fakúlt prostredníctvom 

grantového mechanizmu; 

− doc. Novotná – čo považujú v doterajšom pôsobení na univerzite za najväčší úspech; 
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− dr. Karabová – problematika znižovania počtu študentov na určitých katedrách s malými 

odbormi.  

  Po vyčerpaní otázok predsedníčka AS TU ukončila diskusiu. Uviedla, že žiadny z 

uchádzačov o kandidatúru v zmysle čl. 5 Postupu voľby neuplatnil svoje právo písomne vziať 

súhlas s kandidatúrou späť, a preto AS TU môže pristúpiť k voľbe kandidáta na rektora. 

V zmysle čl. 6 ods. 1 Postupu voľby si ako predsedajúca vyžiadala súhlas od predsedu VK 

vyhlásiť voľbu kandidáta na funkciu rektora za začatú. Predseda VK súhlasil.  

  Následne vyzval členov akademickej obce TU a verejnosť v zmysle čl. 6 ods. 1 Postupu 

voľby, aby opustili miestnosť konania schôdze a jej okolie, vzhľadom na to, že voľba rektora 

TU je tajná iba za účasti členov AS TU.  

  AS TU pristúpil k voľbe kandidáta na funkciu rektora TU pre obdobie 2019 – 2023. 

Predsedníčka AS TU oboznámila členov AS TU s organizačným zabezpečením priebehu 

voľby. Predseda volebnej komisie poučil členov AS TU v zmysle čl. 6 ods. 2 Postupu voľby 

o spôsobe úpravy hlasovacieho lístku, o platnosti, neplatnosti hlasovacieho lístka. AS TU 

následne prešiel k hlasovaniu.  

  Po realizácii prvého kola hlasovania predseda volebnej komisie oboznámil členov AS 

TU s výsledkami hlasovania a konštatoval, že v prvom kole voľby kandidáta na funkciu rektora 

žiadny z kandidátov nezískal potrebnú väčšinu hlasov, preto AS TU musí pristúpiť k druhému 

kolu voľby.  

  Po skončení druhého kola hlasovania predseda VK informoval členov AS TU o jej 

výsledku. Konštatoval, že po druhom kole voľby kandidát na funkciu rektora, prof. PaedDr. 

René Bílik, CSc., získal potrebnú väčšinu hlasov a bol zvolený za kandidáta na rektora 

TU. Predsedníčka AS TU následne zablahoželala prof. Bílikovi k jeho zvoleniu.  

 

 

Bod 4 - Návrh rozpočtu TU na rok 2019 

 

 Predsedníčka AS TU informovala, že podľa § 9 ods. 1 písm. f) zákona o vysokých 

školách schvaľuje AS TU na návrh rektora rozpočet univerzity. Predložený návrh rozpočtu bol 

všetkým členom elektronicky doručený a mohli sa s ním oboznámiť. Podotkla, že jej neboli 

písomne doručené žiadne pripomienky k predloženému návrhu. Vyzvala rektora TU ako 

predkladateľa, aby priblížil návrh rozpočtu, pričom rektor univerzity požiadal o zdôvodnenie 

kvestora univerzity ako zodpovedného za zostavenie rozpočtu. 

 Kvestor univerzity informoval, že návrh rozpočtu bol prerokovaný a schválený na 

zasadnutí Grémia a Kolégia rektora TU, kde bol prijatý jednomyseľne.  

Následne detailne zdôvodnil predložený návrh rozpočtu univerzity na rok 2019, ktorý 

je navrhovaný ako vyrovnaný s minimálnym prebytkom. V úvode oboznámil prítomných 

s grafickým porovnaním výsledku hospodárenia univerzity v priebehu rokov 2011 – 2018, 

s porovnaním zostatkov na bežných účtoch jednotlivých súčastí v priebehu rokov 2014 – 2018, 

ako aj prepočítaným počtom zamestnancov v danom časovom období.  

Uviedol, že v návrhu je zahrnutá časť mzdových prostriedkov, ktorú nám nateraz 

ministerstvo školstva zaviazalo a uvoľnenie podmienilo prijatím merateľných štrukturálnych 

zmien. Na základe toho boli pripravené konkrétne návrhy opatrení na štrukturálne zmeny a boli 

prezentované na stretnutí s generálnym riaditeľom sekcie vysokých škôl ministerstva školstva, 

ktorý predložené návrhy schválil, preto môžeme očakávať pridelenie týchto finančných 

prostriedkov.  

 Ďalej informoval o valorizácia taríf, na ktorú boli univerzite dotáciou pridelené finančné 

prostriedky v objeme vo vzťahu k počtu zamestnancov. Valorizácia platových taríf 

zamestnancov sa však v budúcoročnej dotácii premietne vo výkonoch. Vzhľadom na 

skutočnosť, že výkonový podiel TU bude menší ako poskytnutá valorizácia na tento rok podľa 

počtu zamestnancov, univerzita stratí výraznú sumu finančných prostriedkov na rok 2020. KR 

TU na svojom poslednom zasadnutí preto prijalo uznesenie, ktoré zaväzuje jednotlivé súčasti 
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prijať opatrenia, ktorými v roku 2020 zabezpečia finančné prostriedky na vykrytie rozdielu 

medzi valorizáciou na rok 2019 a dotáciou podľa výkonu na rok 2020. 

 Kvestor univerzity následne oboznámil prítomných so vznikom a tvorbou návrhu 

finančných fondov a rozdelením dotácie na mzdy, pričom poukázal na to, že rozdelenie 

finančných prostriedkov na mzdy medzi súčasti TU je navrhnuté podľa modelu tzv. limitovanej 

mzdovej potreby (pôvodný názov -  dlhová brzda). Tento model bol na základe uznesenia KR 

TU z marca 2018 vypracovaný ekonomickou pracovnou skupinou TU za účasti kvestora, 

prorektora pre rozvoj, tajomníčok fakúlt, dekana FF, zamestnankýň rektorátneho oddelenia pre 

plán a rozpočet. Následne detailne vysvetlil podstatu modelu, na základe ktorého bol zostavený 

výpočet limitovanej mzdovej potreby. 

 Predsedníčka AS TU vyzvala doc. Holého, predsedu Komisie AS TU pre ekonomické 

záležitosti, aby prezentoval výsledky stretnutia tejto komisie s kvestorom univerzity 

a prorektorom pre rozvoj. Doc. Holý informoval, že stretnutie sa uskutočnilo dňa 10. 4. 2019 a 

zúčastneným bola detailne vysvetlená filozofia výpočtu imitovanej mzdovej potreby. Následne 

oboznámil členov AS TU s výsledkami a závermi stretnutia.   

 Predsedníčka AS TU otvorila diskusiu, v rámci ktorej vystúpili doc. Novotná, dr. 

Kučerová, dr. Varga a doc. Holý. Po zodpovedaní všetkých otázok kvestorom univerzity bola 

diskusia uzavretá a AS TU prešiel k hlasovaniu o uznesení: 

 

Uznesenie AS TU 9R-6/15042019 

AS TU schvaľuje návrh rozpočtu TU na rok 2019 v predloženom znení.  

 

Hlasovanie: 

Prítomní:     28     

za:         25               

proti:            0       

zdržal sa:      3 

Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo schválené potrebnou väčšinou hlasov. 

 

 

Bod 5 - Návrh Štipendijného poriadku TU 

 

 Predsedníčka AS TU informovala, že podľa § 9 ods. 1 písm.  b) zákona č. 131/2002 

o vysokých školách a o zmene a doplnení niektorých zákonov AS TU schvaľuje na návrh 

rektora univerzity Štipendijný poriadok TU. Vyzvala rektora TU ako predkladateľa, aby 

zdôvodnil predložený návrh. Rektor univerzity uviedol, že spracovateľkou návrhu je 

prorektorka pre vzdelávanie, doc. Peterková, preto ju požiadal o zdôvodnenie predloženého 

návrhu. 

 Prorektorka pre vzdelávanie uviedla, že dôvodom pre vypracovanie novely tohto 

predpisu bola skutočnosť, že v súčasnosti má univerzita dva súbežne platné vnútorné predpisy, 

ktoré sa zaoberajú systémom udeľovania štipendií. Vznikla preto potreba zosúladiť ich do 

jedného vnútorného predpisu. Zároveň bolo potrebné do návrhu zapracovať aktuálne 

legislatívne zmeny, aby bolo možné vyplácať štipendiá v takom rozsahu ako umožňuje zákon, 

čo pri dodržiavaní aktuálne platných univerzitných predpisov bolo obmedzené. Podotkla, že 

uvedený návrh bol schválený na zasadnutí Grémia rektora TU a Kolégia rektora TU. Zo strany 

členov AS TU jej boli doručené iba pripomienky formálneho charakteru, ktoré budú 

zapracované do finálnej podoby poriadku. AS TU následne prijal uznesenie:  

 

Uznesenie AS TU 9R-7/15042019 

AS TU schvaľuje návrh Štipendijného poriadku TU v predloženom znení.  
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Hlasovanie: 

Prítomní:     28     

za:         28              

proti:            0       

zdržal sa:      0 

Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo schválené jednomyseľne. 

 

 

Bod 6 – Návrh Kritérií na pridelenie ubytovania študentov TU 

 

Predsedníčka AS TU informovala, že v zmysle Štatútu TU schvaľuje AS TU kritériá na 

pridelenie ubytovania študentom univerzity, ktoré sú súčasťou vyhlášky rektora o ubytovaní 

študentov, a ktorá bola členom AS TU zaslaná elektronicky spolu s návrhom kritérií.  

Prorektorka pre vzdelávanie ako spracovateľka návrhu zdôvodnila predložený návrh. 

Uviedla, že návrh bol koncipovaný tak, že všetky konkrétne dátumy boli odstránené, vyhláška 

sa teda zovšeobecnila a platí pre nasledujúce akademické roky, čím sa odstránila potreba jej 

každoročného schvaľovania. Pred každým novým akademickým rokom sa bude aktualizovať 

iba harmonogram ubytovacieho procesu, ktorý tvorí prílohu č. 2 a upravuje záväzné termíny 

ubytovacieho procesu pre aktuálny a nasledujúci akademický rok. Ďalšou zásadnou zmenou vo 

vyhláške je vymedzenie nového systému podávania žiadostí o ubytovanie, ktoré sa budú 

podávať prostredníctvom univerzitného informačného systému MAIS.  

Zdôraznila, že schváleniu v AS TU podliehajú iba kritériá na prideľovanie ubytovania, 

ktoré tvoria prílohu č. 1 k vyhláške.  

 V rámci otvorenej diskusie k predloženému materiálu sa doc. Varga zaujímal o riešenie 

požiadavky na spoločné bývanie. Prorektorka reagovala, že v prípade zazmluvnených 

ubytovacích miest to nie je možné, ubytovanie sa prideľuje automaticky. Čo sa týka 

Študentského domova Petra Pázmaňa, neriešili doteraz takúto požiadavku, musel by byť 

upravený v tomto smere internátny poriadok.  

 Dr. Kučerová poukázala na problematické fungovanie informačného systému MAIS, 

zaujímala sa preto, či nebude problém pri prihlasovaní sa na ubytovanie. Prorektorka uviedla, 

že zatiaľ nemá vedomosť o tom, že by v súvislosti s prihlasovaním cez systém mal nastať 

problém.  Ak by sa niečo také stalo, išlo by o technickú záležitosť, ktorú bude určite riešiť. 

 Keďže sa do diskusie nikto ďalší nezapojil, predsedníčka AS TU ju ukončila a dala 

hlasovať o návrhu uznesenia:  

 

Uznesenie AS TU 9R-8/15042019 

AS TU schvaľuje návrh Kritérií na pridelenie ubytovania študentov TU v predloženom znení.  

 

Hlasovanie: 

Prítomní:     28     

za:         28              

proti:            0       

zdržal sa:      0 

Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo schválené jednomyseľne. 

 

 

Bod 7 – Schválenie návrhu na odvolanie členov Vedeckej rady TU a návrhu na 

vymenovanie člena Vedeckej rady TU 

 

Predsedníčka AS TU uviedla, že podľa § 9 ods. 1 písm. e) zákona o vysokých školách 

akademický senát schvaľuje návrh rektora na odvolanie a vymenovanie členov vedeckej rady. 

Uviedla, že jej bol doručený list rektora TU vo veci návrhu na ukončenie členstva vo Vedeckej 
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rady TU (ďalej len „VR TU“) a zároveň návrh na vymenovanie interného člena VR TU spolu 

so životopisom kandidátky. Požiadala rektora TU o predstavenie návrhu. 

Rektor univerzity ozrejmil, že listom požiadal o odvolanie prof. PhDr. Jany Levickej, 

PhD., z členstva VR TU v Trnave z dôvodu skončenia pracovného pomeru na FZaSP TU a 

prof. JUDr. Ivana Šimovčeka, CSc., a prof. PaedDr. Vladimíra Patráša, CSc., z dôvodu 

nezlučiteľnosti s novým členstvom vo výkonnej rade Slovenskej akreditačnej agentúry pre VŠ. 

Zároveň požiadal o schválenie návrhu na vymenovanie doc. JUDr. Miriam Laclavíkovej, PhD., 

za členku VR TU.  

V rámci otvorenej diskusie bol diskutovaný podnet doc. Vargu k spätnému odvolávaniu 

členov vzhľadom na to, že v žiadosti rektora bolo vymedzené odvolanie členov so spätným 

dátumom k 28. 2. 2019.  Do tejto diskusie sa postupne zapojil rektor univerzity, prorektor pre 

vedeckú a umeleckú činnosť, doc. Botek, doc. Dobríková a doc. Varga. Po ukončení rozsiahlej 

diskusie AS TU pristúpil k tajnej voľbe, pričom predsedníčka AS TU členov poučila o spôsobe 

hlasovania.  

AS TU hlasovaním prijal nasledovné uznesenia: 
 

Uznesenie AS TU 9R-9/15042019 

AS TU schvaľuje návrh na odvolanie členov Vedeckej rady Trnavskej univerzity v Trnave: 

 

Hlasovanie:   

Počet vydaných hlasovacích lístkov:                    28 

Počet odovzdaných hlasovacích lístkov: 28 

Počet platných hlasovacích lístkov:                     26 

Počet neplatných hlasovacích lístkov:                   2 

Za:               

 

 

 

 
 

Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo schválené potrebnou väčšinou hlasov. 
 

Uznesenie AS TU 9R-10/15042019 

AS TU schvaľuje návrh na vymenovanie doc. JUDr. Miriam Laclavíkovej, PhD., za členku 

Vedeckej rady Trnavskej univerzity v Trnave. 

 

Hlasovanie:   

Počet vydaných hlasovacích lístkov:                    28 

Počet odovzdaných hlasovacích lístkov: 28 

Počet platných hlasovacích lístkov:                     28 

Počet neplatných hlasovacích lístkov:                   0 

Za:               

 

 
 

Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené. 
 

 

Bod 8 - Voľba zástupcu AS TU v RVŠ na nové funkčné obdobie RVŠ 

 

Predsedníčka AS TU informovala, že jej bola 28. 3. 2019 doručená výzva predsedu 

Rady vysokých škôl SR (ďalej len „RVŠ TU“) na uskutočnenie voľby zástupcu do 

predsedníctva RVŠ SR pre nové funkčné obdobie od 1. 6. 2019 do 31. 5. 2023.   

Meno, priezvisko a tituly kandidáta Za 

prof. PhDr. Jana Levická, PhD. 26 

prof. PaedDr. Vladimír Pátraš, CSc. 26 

prof. JUDr. Ivan Šimovček, CSc.  26 

Meno, priezvisko a tituly kandidáta Za 

prof. PhDr. Jana Levická, PhD. 28 
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Doterajším dlhodobým zástupcom TU v RVŠ bol doc. Varga, preto ho predsedníčka AS 

TU oslovila s návrhom i naďalej zastupovať TU v RVŠ. Doc. Varga ponuku na kandidatúru 

prijal. Následne vyzvala členov AS TU, aby predložili ďalšie prípadné návrhy na obsadenie 

tejto pozície. 

Keďže nikto z členov AS TU nemal žiadny iný návrh na kandidáta, AS TU prešiel 

k hlasovaniu a prijal uznesenie:  

 

Uznesenie AS TU 9R-11/15042019 

AS TU schvaľuje za zástupcu AS TU v predsedníctve RVŠ SR na nové funkčné obdobie RVŠ SR 

doc. JUDr. Petra Vargu, PhD. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní:     27  

za:         26              

proti:            0       

zdržal sa:      1 

Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo schválené potrebnou väčšinou hlasov. 

 

 

Keďže nik z prítomných nemal žiadne ďalšie námety do diskusie, predsedníčka AS TU 

diskusiu uzavrela a s poďakovaním za účasť na 9. riadnom zasadnutí AS TU zasadnutie 

ukončila.  

 

V Trnave, 15. apríla 2019 

 

 

 

Schválil:                        Mgr. Katarína Karabová, PhD., predsedníčka AS TU  

  

                                                                   

  

 

Overili:                          Mgr. Michaela Hromková, PhD., členka AS TU  

  

  

 

 

     Mgr. et Mgr. Jana Blusková, členka AS TU   

  

 

 

 

Spracovala:                    Ing. Lívia Jánošková, tajomníčka AS TU  

 

 


